

证券代码:002010 证券简称:传化股份 公告编号:2007-032

浙江传化股份有限公司

2007年半年度报告摘要

重要提示

1.1 本公司董事会、监事会及其董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏... 1.2 没有董事、监事、高级管理人员对半年度报告内容的真实性、准确性和完整性无法保证或存在异议...

2.1 基本情况简介

Table with 2 columns: Item and Content. Includes company name, stock code, and contact information.

2.2 主要财务数据和指标

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change. Shows financial metrics like total assets and revenue.

2.2.2 非经常性损益项目

Table with 2 columns: Item and Amount. Lists non-recurring gains and losses.

2.2.3 国内外会计准则差异

Table with 2 columns: Item and Amount. Shows differences between accounting standards.

3.0 股本变动及股东情况

Table with 2 columns: Item and Amount. Shows share changes and shareholder distribution.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists top shareholders.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with no restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with no restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with no restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with no restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with no restrictions on share transfers.

Table with 4 columns: Shareholder Name, Share Type, Share Count, and Percentage. Lists shareholders with restrictions on share transfers.

5.5 利润构成与上年度相比发生重大变化的原因分析
5.6 募集资金使用情况
5.6.1 募集资金运用

Table with 4 columns: Item, Amount, and Change. Shows fund raising and usage details.

项目可行性发生重大变化的情况说明
募集资金项目实际地点变更情况
募集资金项目实施方式调整情况

5.6.2 变更项目情况
变更项目资金总额

Table with 4 columns: Item, Amount, and Change. Shows project changes and fund allocation.

5.7 董事会下半年的经营计划修改计划
5.8 对2007年前三季度经营业绩的预计

对2007年前三季度经营业绩的预计
2006年前三季度的经营业绩

5.9 公司董事会对会计师事务所本报告期“非标准审计报告”的说明
5.10 公司董事会对会计师事务所上年度“非标准审计报告”涉及事项的变化及处理情况的说明

5.6 董事事项
6.1 收购、出售资产及资产重组
6.1.1 收购资产

Table with 4 columns: Item, Amount, and Change. Shows acquisition and asset restructuring.

6.1.2 出售资产
6.1.3 自资产重组报告书或收购出售资产公告刊登后,该事项的进展情况及对报告期经营成果及财务状况的影响

6.2 担保事项
6.3 非经营性关联债权债务往来
6.4 重大诉讼仲裁事项

6.5 其他重大事项及其影响和解决方案的分析说明

1. 2007年3月23日,公司股东徐传化、徐冠巨、徐观宝签署《传化集团有限公司增资协议书》...

6.5.1 证券投资情况
6.5.2 持有非上市金融企业和拟上市公司股权投资情况

Table with 4 columns: Item, Amount, and Change. Shows investment and equity holdings.

6.5.3 关联债权债务往来
6.5.4 关联方名称

Table with 4 columns: Item, Amount, and Change. Shows related party transactions.

6.5.5 关联方名称
6.5.6 关联方名称

6.5.7 关联方名称

7.2.1 资产负债表
编制单位:浙江传化股份有限公司 2007年06月30日 单位:(人民币)元

Large table showing balance sheet data for Zhejiang Huachuan Co., Ltd. as of June 30, 2007.

7.2.2 利润表
编制单位:浙江传化股份有限公司 2007年1-6月 单位:(人民币)元

Table showing profit statement data for Zhejiang Huachuan Co., Ltd. for the first 6 months of 2007.

7.2.4 所有者权益变动表
编制单位:浙江传化股份有限公司 2007年06月30日

Table showing equity changes for Zhejiang Huachuan Co., Ltd. as of June 30, 2007.

7.2.3 现金流量表
编制单位:浙江传化股份有限公司 2007年1-6月 单位:(人民币)元

Table showing cash flow statement data for Zhejiang Huachuan Co., Ltd. for the first 6 months of 2007.

7.3 报表附注
7.3.1 如果出会计政策、会计估计变更或会计差错更正,说明有关内容、原因及影响

7.3.2 如果财务报表合并范围发生重大变化的,说明原因及影响

7.3.3 如果被出具非标准无保留意见,列示涉及事项的有关附注

浙江传化股份有限公司董事会
2007年8月22日

浙江传化股份有限公司 第三届董事会第四次会议决议公告

浙江传化股份有限公司 第三届监事会第二次会议决议公告